
 

П Р О Т О К О Л   № 2 

от заседание на Областната комисия по транспорт 

 

 

Днес, 08 декември 2022 г. от 11:00 часа в зала 101 на Областна администрация Ловеч се 

проведе заседание на комисията по чл. 11, ал. 1 от Наредба № 2/15.03.2002 г. на МТС. 

Заседанието беше ръководено от инж. Светослав Славчев – Областен управител на Област 

Ловеч и председател на комисията. 

Г-н Славчев откри заседанието, след което представи на комисията следния проект на 

дневен ред.  

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Разглеждане на предложение от Община Луковит за възстановяване на маршрутно 

разписание № 11101 по автобусна линия Луковит – Ловеч от квотата на община Луковит;  

2. Обсъждане на маршрутните разписания по РТС от квотата на Община Ловеч и 

Община Троян по автобусните линии от град Ловеч до град София и от град Троян до град 

София. 

3. Дискусия с представителите на Изпълнителна агенция „Автомобилна 

администрация“ и представителите на общините относно нормативните промени по 

Наредба № 2 и изтичащите договори на общините с превозвачи за превоз на пътници по 

автобусни линии от Републиканската транспортна схема. 

4. Други. 

 

На заседанието взеха участие представители на Изпълнителна агенция „Автомобилна 

администрация“, ОД на МВР Ловеч, сектор „Пътна полиция“; Регионална дирекция 

„Автомобилна администрация“ Плевен, общините: Ловеч, Луковит, Тетевен, Троян, 

Ябланица и превозвачът ЕТ „Геновева Краева“. Представителите на община Априлци, 

Летница, и Угърчин не присъстваха. Представители на Община Априлци ще изпратят 

становище по точка три от дневния ред. 

След като се установи, че има кворум, предложеният дневен ред беше подложен на 

гласуване и приет.  

 

По точка 1 от дневния ред: 

 

Разглеждане на предложение от Община Луковит за възстановяване на маршрутно 

разписание № 11101 по автобусна линия Луковит – Ловеч от квотата на община Луковит; 

от Републиканската транспортна схема. Думата беше дадена на секретаря на Областната 

комисия по транспорт да запознае комисията с предложението на Община Луковит. След, 

което беше направен и кратък анализ за острата нужда от възстановяване на тази линия, 

тъй като тя би осъществявала транспортната свързаност на жителите на населените места 

от община Луковит, Угърчин от област Ловеч и община Плевен от област Плевен. От  

Изпълнителна агенция „Автомобилна администрация“ взеха думата да уточнят, че тази 

линия не е гласувана на тяхно заседание за закриване, от което следва, че с решението 

отразено в настоящия протокол тази автобусна линия ще бъде възстановена. 

 

След като беше представено искането, беше предложено за гласуване и съответно 

беше прието с пълно мнозинство от членовете на Областната комисия по 

транспорт. Комисията реши автобусна линия Луковит –Ловеч с маршрутно 

разписание № 11101 от квотата на Община Луковит по РТС да бъде възстановена и 

да изпълнява транспортната свързаност между населените места, както е било по 

маршрутно разписание № 11101, преди предложението за закриване на линията. 

 

По точка 2 от дневия ред: 



 

Обсъждане на маршрутните разписания по РТС от квотата на Община Ловеч и Община 

Троян по автобусните линии от град Ловеч до град София и от град Троян до град София. 

Секретарят на комисията изложи проблемите около изтичащите договори на двете 

общини и невъзможността да се съгласуват от ИААА поради конфликт в отстоянието на 

тръгване и дублирането на спирките по част от маршрутните разписания между двете 

общини. Към момента актуалните маршрутни разписания от квотата на Община Ловеч са 

№№ 11101, 11301 и 11501 според представителите на Община Ловеч. От квотата на 

Община Троян по линия град Троян град София това са №№ 11201, 11202 и 11203, по 

автобусна линия Врабево – Ловеч – София са 11101 и 11102. Според представителите на 

Община Троян нито едно от техните маршрутни разписания не могат да бъдат 

съгласувани, тъй като има конфликти не само с община Ловеч, но и с други общини. От 

ИААА предложиха няколко възможни варианта за решаване на въпроса с промяна 

часовете на тръгване или с отпадане на спирка Ябланица, но при това положение трябва 

задължително да се прави протокол за пътникопоток. От Община Ловеч заедно с 

превозвача ЕТ „Геновева Краева“ предложиха или линията Врабево – Ловеч – София с 

маршрутни разписания 11101 и 11102 да се трансформира в нова линия Ловеч – София, 

или частично да се обединят маршрутни разписания 11102 по сега действащото с 11101 от 

квотата на Община Ловеч, но до консенсус не се стигна.  

 

Представителите на община Ловеч и Община Троян решиха да направят 

допълнителна среща по между си, след което да представят консолидирано 

предложение пред Областен управител и то да бъде разгледано на следваща комисия 

и представено на ИААА. 

 

По точка 3 от дневния ред: Дискусия с представителите на Изпълнителна агенция 

„Автомобилна администрация“ и представителите на общините относно нормативните 

промени по Наредба № 2 и изтичащите договори на общините с превозвачи за превоз на 

пътници по автобусни линии от Републиканската транспортна схема. От Изпълнителна 

агенция „Автомобилна администрация“ представиха част от нормативните промени по 

Наредба № 2 като подчертаха, че въпреки изтеклия срок за обсъждане, заинтересованите 

страни могат да продължават да изразяват становища по темата. От всички присъстващи 

общини изразиха остро недоволство срещу предложените промени и изтъкнаха, че това би 

нарушило драстично транспортната свързаност в региона. 

 

По точка 4 Други – не постъпиха допълнителни предложения, въпроси и коментари. 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито. Информация от днешното 

заседание и взетите решения ще бъдат публикувани на интернет страницата на Областна 

администрация Ловеч.  

 

 

 

Председател на Областната комисия                               Изготвил протокола: 

по транспорт:                                                                        Христо Троански 

инж. Светослав Славчев                                                        Ст. експерт в дирекция АКРРДС 

Областен управител на  

Област Ловеч 

    

 


